
 
 
 
 

 
 
 

  
  
 
Bestyrelsesmøde nr. 157 afholdt i Bønnerup den 7. december 2022. 
 
Deltagerer:  
Peter Nees, Niels Bach, William Christensen, Gitte Strangholt, Else Høj, 
Jens Erik Brøgger, Flemming Jacobsen, Anne Kathrine Holm Lars Karmark, Mette Karmark. (Afbud fra Nerisa Pedersen). 
 
 
 

Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af seneste referat 
2. Budget for ejerforeningen 2023. 
3. Opfølgning af igangsatte strømbesparelser. 
4. Mails fra ejere. 
5. Eventuelt. Herunder bordet rundt og info fra receptionen. 
6. Næste bestyrelsesmøde. 

 
 
 
Ad. 1 Referat nr. 156 blev endelig godkendt. 
 
 
Ad. 2 Bestyrelsen gennemgik budgettet for 2023, hvilket bestyrelsen fandt 

tilfredsstillende. 
 
 Vi arbejder på en anden TV-pakke. 
 
 Der er indhentet nye tilbud på vores internetforbindelse. Vi ønsker en 

bedre og billigere pakke. Bestyrelsen besluttede sig for at takke ja til et 
tilbud fra Primanet. 

 
 
Ad. 3 Vi gennemgik de tiltag der er lavet. Fandt at det ikke muligt at gøre 

mere, udover at arbejde på at få nye spillemaskiner, da de er dyre i 
drift. 

 
 Vi sparer meget energi ved at have lukket ned for sauna og dampbad, 

men ønsker ikke at lukke yderligere ned. 
 
 
Ad. 4 Ingen nye mails fra ejere.  
 
 
Ad. 5 Der indkøbes supplerende legetøj til legerummet. 



 – 2 – 16. november 2022.  

Vores havetraktor er brudt sammen. Vi har fået et godt tilbud på en ny, 
og den vil blive indkøbt. 
Vores tage er blevet gennemgået, og der er umiddelbart ikke de store 
problemer. En tagpapstrimmel på blok A bliver skiftet. 
 
Solcelleanlægget bliver tilsluttet den 8. december. 
 
Vores indendørs pool-område lukkes ned i uge 2, da der skal gøres rent 
mm. 
 

 
Ad. 6 Næste møde afholdes den 18. januar kl. 17.00 
 
              
 
 
 

 Ref. Mette Karmark 


